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Maastricht, 16 augustus 2021 
 
Geacht college, 
 
Aan de Vrijthofzijde met de huisnummers 26 t/m 36 bevindt zich een zestiental parkeerplaatsen voor 
vergunninghouders. Regelmatig rijden bezoekers van de binnenstad dit doodlopende deel van het 
Vrijthof in op zoek naar een parkeerplek, om er dan achter te komen dat deze plekken niet voor 
bezoekers bestemd zijn. Vervolgens moeten zij hun voertuig keren, wat geluids- en stankoverlast 
meebrengt voor de mensen die op een van de terrasjes zitten aldaar. Dit alles draagt niet bij aan het 
streven om te komen tot een autoluwe binnenstad. Het zoekverkeer wordt hiermee niet ontmoedigd 
met veel in- en uitrijden en onnodig gevaarlijke situaties in dat doodlopend stukje als gevolg. 
 
Volgens horecaondernemers ter plekke heeft de gemeente al in 2010 toezeggingen gedaan de 
parkeerplekken aan de zijde van de terrassen op te willen heffen om de overlast voor 
terrasbezoekers te verminderen. Nog beter zou het volgens ons zijn om alle zestien parkeerplaatsen 
aldaar op te heffen en elders deze plekken voor vergunninghouders te compenseren, bijvoorbeeld in 
de Statenstraat, Grote Gracht of Capucijnenstraat. 
 
Dat brengt onze fractie tot de volgende vragen:  
 

1. Zijn er inderdaad toezeggingen gedaan richting de ondernemers over het opheffen van deze 
parkeerplaatsen? 

2. Indien van toepassing: wat waren deze toezeggingen en waarom zijn deze niet nagekomen? 
3. Bent u bereid om de mogelijkheden te bekijken van het (alsnog) opheffen van de 

parkeerplaatsen op Vrijthof 26-36 langs de zijde van de terrassen en de overige plekken aan 
de pleinzijde? Zo nee, waarom niet? 

4. Indien van toepassing: waar zou u vervangende parkeergelegenheid voor vergunninghouders 
willen en kunnen realiseren? 

5. Indien u mogelijkheden heeft gevonden om alle zestien parkeerplaatsen op Vrijthof-West te 
laten vervallen, bent u dan ook bereid om de horecaondernemers de mogelijkheid te bieden 
een ruimer terras te laten opstellen? Zo nee, waarom niet? 

 
Wij zien uw reactie met belangstelling tegemoet. 
 
 
Namens de fracties van D66 en PvdA, 
 
Harald Barendse  Johan Pas    Anita van Ham 
Raadslid D66 Maastricht Fractievoorzitter D66 Maastricht Raadslid PvdA Maastricht 


